
 
Referat:  Generalforsamling i Viborg Trail Arena  

Adressen er Skivevej 101, 8800 Viborg  
Onsdag d. 29 Marts 2023 klokken 18:30 til ca. 22:00   

 
 

1. Valg af dirigent 
a. Svend dirgent. 
b. Karlsen referent  

2. Beretning fra formanden 
a. Se vedhæftet bilag 1 - Lars har afholdt en fin beretning 

3. Gennemgang af revideret regnskab for godkendelse 
a. Martin gennemgår regnskabet 
b. Regnskabet blev godkendt (se vedhæftet regnskab) 

4. Godkendelse af budget 
a. Lars fremlægger budget for 2023 
b. Budgettet blev godkend af generalforsamlingen. (se vedhæftet) 

5. Behandling af indkomne forslag skal sendes til formanden senest den 22 marts 2023 
a. Ingen forslag er kommet 

6. Valg af bestyrelsen + suppleant 
a. Lars Forsberg valgt til bestyrelsen 
b. Rasmus L Johansen valgt til bestyrelsen 
c. Martin Søndergaard Frank Valgt til bestyrelsen 
d. Morten Andersen valgt som suppleant 

7. Fastsættelse af kontingent 
a. Forslaget om fastsættelses af kontingent i vedtægter skal ændres til næste 

generalforsamling til ”bestyrelsen fastsætter kontingentet” 
8. Valg af revisor 

a. Elley valgt 
9. Eventuelt 

a. En fedt sprøjte og en kasse fedt i trailer er et stort ønske sammen med en 
værktøjskasse med diverse værktøj. 

b. Prof skilte til ”sporarbejde forude” eller ændret sporforløb  
 

Punkt 6 
På valg er følgende: 
Lars Forsberg (modtager genvalg) 
Rasmus Lindeneg Johansen (modtager genvalg) 
Martin Søndergaard Frank (stiller op til den 5 post, som Morten Andersen har dækket de 
sidste 10 md.) 
Morten Madsen Andersen - suppleant (modtager genvalg) 
 
Bestyrelsen har konstitueret sig med følgende 
Formand  Lars Forsberg 
Næstformand Jens M. Andersen 
Kasser  Martin S. Frank 
Best medlem Claus S. Laugesen 
Best medlem Rasmus L Johansen 
 
Suppleant  Morten Andersen  



 
 
 
Bilag 1.  
Formands/bestyrelses beretning for 2022 
  
2022 startede med træfældning i både de kommunale og statsejede skove. Derefter fik vi 
en god vinter storm, der væltede en del træer på de fleste spor. Sporene i Neckelmann, 
Stendal og i Sjørup var dem det gik hårdest ud over. I Neckelmann plantage var stykket på 
”Muren” lukket i længere tid. Der er nu lavet nye linjer og sporet blev genåbnet i løbet af 
året. I Stendal var det Napoleonstien der var hårdt ramt. Hvor vi måtte have NST på banen. 
I Sørup var det ”Ulvesporet” der blev lukket på grund af træfældning, der arbejdes på at 
lave nye linjer, men en dele af sporet er stadig lukket, det forventes fuldt åben i løbet af 
2023. 
 
Den 1. maj var der officiel åbning af sporet i Hjermind. Der arbejdes fortsat på nye linjer 
både blå, rød og sort. I efteråret blev der også afholdt et 6 timers fundraiser løb i Hjermind 
,hvor alle pengene gik ubeskåret til Viborg Trail Arena. 
Primo november afholdte Viborg Trail Arena julefrokost for de frivillige 
sporbosser/trailkeepers. Dagen startede med et oplæg af Christoffer Riis Svendsen fra DGI 
/ OnTrail ang. nye uddannelser indenfor sporarbejde og øvrige nyheder inden for MTB-
spor. 
 
Ultimo november bevilligede Viborg kommune 350.000 kr. fordelt på 175.000 kr. til 
udvidelse af sporet i Hjermind og 175.000 kr. til udvidelse af sporet i Ødalen samt 
nyetablering af outdoorfaciliteter (Madpakkehus). Til udvidelsen af Hjermind sporet 
bidrager Viborg Trail Arena med 100.000 kr. og Bronx MTB med 100.000 kr. Budgettet for 
udvidelse og madpakkehus i Ødalen er på 350.000 kr. 
 
Til sidst skal der lyde en kæmpe tak, til alle jer frivillige sporbosser uden jer. Er der ikke 
noget Viborg Trail Arena.  
 
Formand  
Lars Forsberg 
 
 
 
  
  
 


